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ZAPISNIK 
31. SJEDNICE VMO LUKA 

 
31. sjednica VMO Luka održana je 11.12.2021. (subota) s početkom u 13.00 sati, u prostorijama 
MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje Zapisnika sa 30. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 22.11.2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Stanari i korisnici poslovnih prostora Zagrebačke 5 obratili su se Vijeću zbog problema s 
poplavama u ovoj  i okolnim ulicama, uzrokovanih plimom. Svjesni su da je problem teško rješiv 
bez velikih financijskih ulaganja a dosadašnji zahvati u kanalizacijskom sustavu nisu bitno pomogli 
budući da se radi o visokoj morskoj razini. Predlažu nasipavanje terena a kako je to ipak veliki 
financijski zahvat mole da se razmotri mogućnost podizanja nogostupa ispred ulaznih vrata, cca 
20cm, barem do polovine širine, uzduž ruba zgrade, kako i voda ne bi ulazila u portune. 
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Predsjednik Vijeća je predložio da se poduzmu aktivnosti s ciljem prevencije i sanacije kvarta od 
poplava. Prošli puta izlijevanje mora bilo je osobito dugotrajno i uzrokovalo je mnoštvo problema: 
stanari nisu mogli ulaziti niti izlaziti iz svojih zgrada, vozila su se morala premještati van kvarta, 
poplavljene su drvarnice, dobar dio tržnice nije bio u funkciji. Smatra da se po ovom pitanju treba 
nešto poduzeti. Potrebno je pronaći neko rješenje. Nakon kraće diskusije zaključeno je kako slijedi 
u zaključku. 

Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog da se poduzmu odgovarajuće aktivnosti s ciljem prevencije 
problema koje uzrokuju poplave u kvartu.     
 

 

 
 
 

Odgovor nadležnih službi u svezi buke iz ugostiteljskih objekata na adresi Riva 6. 

Šprinter Cafe Rijeka“ i Caffe bar night club Lilac. 
Navodi se da svaki vikend, Komunalno redarstvo, što samostalno, što uz asistenciju Policije, vrši 
kontrolu buke te se po utvrđenom prekoračenju poduzimaju odgovarajuće mjere prema 
ugostiteljskim objektima. Poslan je dopis odgovornim osobama tih dvaju ugostiteljskih objekata, 
kojim ih upozoravaju na primjedbe građana, kao i na njihove obveze, sukladno važećim propisima, 
a kojim se dozvoljava rad ugostiteljskih objekata, ali isključivo pod uvjetom da se provode mjere 
zaštite buke noću, što podrazumijeva da nije dozvoljeno prekoračenje najviše dopuštene razine 
buke.  
S tim u vezi, i nadalje će se vršiti pojačana kontrola ugostiteljskih objekata i po potrebi poduzeti 
raspoložive mjere u nadležnosti komunalnog redarstva.  
 
Nadalje, prijava je poslana i Državnom inspektoratu – Sanitarnoj i Turističkoj inspekciji, kako bi 
izvršili kontrolu u okviru svoje nadležnosti, a također i Policiji, radi postupanja vezano za 
narušavanje javnog reda i mira galamom i bukom od strane građana, temeljem Zakona o 
prekršajima protiv javnog reda i mira. 
Navedene inspekcije nisu utvrdile nepravilnost temeljem kojih bi postojala osnova za njihovo 
daljnje postupanje.  
 
Neovisno o tome, kako je već pojašnjeno, i nadalje će se vršiti pojačana kontrola ugostiteljskih 
objekata, posebice vikendom, te, kada se za to pokaže osnovanost, poduzimati odgovarajuće 
mjere u nadležnosti komunalnog redarstva.  
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 2 
 

 Zaprimljen je dopis mjesnog odbora Srdoči. Obratili su se vijećima svih mjesnih odbora na 
području Grada Rijeke s prijedlogom o zajedničkoj inicijativi o povećanju prometne 
sigurnosti na području Grada Rijeke. 

Zaključak:  
Vijeće jednoglasno podržava inicijativu MO Srdoči. 
 

 Centar tehničke kulture Rijeka provodi EU projekt koji se bavi slabo poznatom skupinom 
mladih ljudi, tzv. NEET skupinom (eng. not in education, eployment or training) koju 
sačinjavaju osobe u dobi od 15 do 29 godina, koje ne rade, ne obrazuju se, niti su u 
evidenciji Hrvatskog zavoda za zapošljavanje.  

Izazov ovog projekta znakovitog naziva Radar, upravo je detektiranje pripadnika ove skupine koja 
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je na marginama sustava i koja se teško snalaze na današnjem zahtjevnom tržištu rada, pa je 
samim time i osobito izložena potencijalnom siromaštvu (prema nekim podacima procjenjuje se da 
u Hrvatskoj imamo čak 20% mladih osoba u NEET statusu). Naime, projekt Radar svojim 
korisnicima nudi besplatnu edukaciju za neke od trenutno najatraktivnijih i dobro plaćenih poslova 
poput voditelja brodice ili pak asistenta na EU projektima, zatim nevjerojatno traženih radnika za 
radove na visinama i administratora u sportskim organizacijama. Pored same edukacije 
prijavljenima će biti pokriveni i putni troškovi i troškovi izdavanja licence za upravljanje brodicom B i 
C kategorije. 
Ovim putem mole za pomoć u vidu širenja informacija o ovom hvalevrijednom projektu kako bi 
informacija o provedbi došla do što većeg broja potencijalnih korisnika. Razmislite o svojoj okolini i 
pokušajte biti ''radar'' koji će pronaći potencijalnog korisnika/cu te na taj način omogućiti korjenitu 
promjenu u njihovim životima. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 14:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Miomira Milovanović Stefan Mataja Mafrici 
 


